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Dierenwelzijn  -  Kalkoenkwekerijen

In mijn schriftelijke vraag nr. 186 van 20 december 2019 wees ik op de beelden die 
dierenrechtenorganisatie GAIA verspreidde van drie Vlaamse kalkoenkwekerijen. De 
organisatie wilde op die manier de gevolgen aanklagen van het gebrek aan vrije uitloop 
en de snelle gewichtstoename bij kweekkalkoenen, die zou leiden tot een nodeloos hoog 
aantal zieke, verminkte of voortijdig overleden dieren.

Uit het antwoord noteerde ik het volgende: “Het overleg met de sector gaat in de maand 
januari door. Het doel is in de eerste plaats na te gaan welke maatregelen de sector zelf 
kan nemen om het welzijn van kalkoenen te verbeteren, zonder dat dit onmiddellijk in 
wetgeving moet verankerd worden.”

Op de parlementaire vraag P-006505/2020 gaf Europees commissaris Kyriakides 
antwoord op een aantal vragen over hun plannen inzake verdere bescherming van de 
kweekkalkoen, ik citeer:

“While proceeding with the fitness check referred to above, the Commission ensures that 
the European Union reference centre for the welfare of poultry and other small farmed 
animals, which has taken up its tasks at the beginning of 2020, addresses the welfare of 
turkeys. Indeed, the transport and stunning of turkeys belong to the priority areas 
defined in the work programme of the reference centre as adopted by the Commission 
for 2020.”

Wat is de stand van zaken met betrekking tot het verbeteren van het kalkoenenwelzijn, 
in navolging van het overleg dat de minister daarover had met de sector in januari 2020? 
In hoeverre heeft Vlaanderen specifieke ambities voor de kalkoensector voor wat betreft 
dierenwelzijn, die tevens in lijn liggen met de ambities van de Europese Commissie?
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Ik heb aan de Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn gevraagd om onderzoek te voeren naar 
het uitwerken van normen voor de huisvesting van kalkoenen.


